
                                                             Protokół Nr 12/12 
z posiedzenia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 

dnia  31 stycznia   2012 r.
odbytego w sali konferencyjnej  urzędu gminy   

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zamknięcie posiedzenia godz. 945

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Jarosław Kornet, który powitał 
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz i Zastępca Wójta Jerzy Makowski.
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący radny Bogdan Grabski .
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum,  przy którym komisja 
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie.
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały 
w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty.
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niżej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 03 lutego 2012 r.
4.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2011. Analiza remontów oraz  
   doposażenia szkół gminnych i informacja na temat wypłaconych stypendiów w roku 2011 
   Opinia komisji na sesję 
5.Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2011 
   Opinia komisji na sesję  
6.Sprawy różne 
7.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1
Jak wyżej . 
Ad.2
Protokół Nr 11/11 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie tj. 5 głosami 
„za” bez odczytywania .
Ad.3 
Przewodniczący  komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady  sesji, komisja 
projekty  przeanalizowała , wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień wójta i zastępcy , a następnie 
zaopiniowała jak niżej : 
- uchwała Nr XIV/126/12  o zamiarze likwidacji Szkoły Podstawowej w Koszewie
Przewodniczący komisji  przypomniał  m.in.  ,że rok temu dana była  szansa Stowarzyszeniu na 
znalezienie środków na prowadzenie tej szkoły i niestety – jak  powiedział radny – nie udało się i 
temat  wrócił  ponownie  .Odbyło  się  wczoraj  spotkanie  z  rodzicami  w  szkole  w  Koszewie  – 
powiedział radny -i znamy ich stanowisko , a dziś musimy  zaopiniować projekt uchwały .
Wójt  Gminy-  powiedział  m.in.  o  odbytym  wczoraj  zebraniu  i  oczekiwaniach  rodziców  , 
dyskutowano na temat pozostawienia oddziału zintegrowanego – co zdaniem wójta nie ma seansu 
bo mało dzieci . Zamiar likwidacji szkoły m.in  powiedział wójt  , wynika z wysokich kosztów jej 
utrzymania  ,  prowadzone są  zajęcia  w klasach łączonych ,  proponujemy w zamian  szkołę  w 
Grzędzicach i  zorganizujemy transport  dzieci  do tej  szkoły.  Kolejno wójt  przypomniał jakie są 
zamierzenia w stosunku do budynku ,iż  zostanie  przeznaczony na potrzeby mieszkańców i  co 
planuje się tam prowadzić, a  m.in.  przedszkole , świetlica , gabinet lekarski , pomieszczenie dla 
zespołu ludowego . 
Radny Marek Nowicki przedstawił swoje zdanie odnośnie wykorzystania pomieszczeń w budynku 
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szkoły przeznaczonej do likwidacji , a  mianowicie aby utworzyć przedszkole finansowane   przez 
gminę .
Wójt Gminy – odnosząc się do propozycji radnego m.in. powiedział ,że w przypadku przedszkola 
prowadzonego przez gminę opłata ponoszona przez rodziców byłaby dużo większa  niż przedszkole 
prowadzone przez TPD .
Kolejno  komisja  dyskutowała  nad  sprawą  zatrudnienia  nauczycieli  i  personelu  w  przypadku 
likwidacji szkoły.
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .  
- projekt uchwały Nr XIV/127/12  w sprawie współdziałania z Gminą Warnice w realizacji zadań w 
zakresie   wychowania  przedszkolnego  w  niepublicznych  innych  niż  przedszkola  formach 
wychowania przedszkolnego,  działających  na terenie  Gminy Stargard  Szczeciński  –  komisja  5 
głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt uchwały Nr XIV/128/12  w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
  członka  Ochotniczej Straży Pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 
   pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę 
Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały .
Radny Jarosław Kornet odnosząc się do tego projektu uchwały zaproponował , aby podnieść 
zaproponowaną  stawkę  godzinową za udział w szkoleniu pożaniczym organizownym  przez 
Państwową Straż pożarną lub gminę z 4 zł na 5 zł .
Radny Bogdan Chaładus – zabierając głos m.in powiedział ,że jest to ochotnik i jest za 
pozostawieniem stawki na poziomie tak jak jest w projekcie tj. 4 zł .
Propozycję przewodniczącego została poparta tylko przez  jednego  członka komisji. 
Wobec powyższego przewodniczący wycofał swoją propozycję .
Komisja 5 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
- projekt uchwały Nr XIV/129/12  w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na 
  okres dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .  
- projekt uchwały Nr XIV/130/12  w sprawie Uchylenia Uchwały Nr XVIII/133/08 Rady Gminy 
  Stargard   Szczeciński z dnia 13 czerwca 2008 roku 
Przewodniczący komisji zapoznał radnych z treścią pisma Wójta Gminy skierowanego do Rady 
Gminy z dołączonym  pismem  Pani Marleny Błaszak , gdzie zwraca się ona z prośbą do Wójta 
Gminy  o uchylenie w/w projektu uchwały z uwagi na prowadzoną procedurę podziałową działki nr 
235/3.
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
- projekt uchwały Nr XIV/131/12 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Święte
Wójt Gminy  przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały  i przypomniał , iż ta sprawa była 
omawiana przy rozpatrywaniu skargi . Tutaj wójt dodał  , iż może zbyt osobiście zaangażował 
się  ,aby pomóc w rozwiązaniu sprawy dotyczącej  Pana Nowakowskiego tj.  wydzieleniu drogi 
wewnętrznej .
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
-  projekt  uchwały  Nr  XIV/132/12   w  sprawie  uchwalenia  trybu  i  sposobu  powoływania  i 
odwoływania członków Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Stargardzie Szczecińskim oraz 
szczegółowych  warunków  jego  funkcjonowania  –  komisja  5  głosami  „za”  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały,
- projekt uchwały Nr XIV/133/12 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XIII/121/11Rady 
  Gminy z dnia 30 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i  
  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania narkomanii na 2012 r. - 
komisja 5 głosami „ za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
- projekt  uchwały Nr XIV/134/12 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego – komisja 5 głosami  
  „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
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- projekt uchwały Nr XIV/135/12  w sprawie określenia zasad i trybu prowadzenia konsultacji z 
mieszkańcami gminy Stargard Szczeciński .
Wójt Gminy wyjaśnił dlaczego ta uchwała ponownie trafiła pod obrady sesji lutowej ,iż nadzór 
prawny  wojewody zwrócił uwagę, że w paragrafie 2 ust.3 zawęża się krąg mieszkańców gminy 
uprawnionych do głosowania w konsultacjach społecznych  do osób posiadających czynne prawo 
wyborcze i należy ten zapis  uchylić .
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
Ad.4
Zastępca Wójta omówił informację  dotyczącą  działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół w 
roku  2011  .Analiza  remontów  oraz  doposażenia  szkół  gminnych  i  informacja  na  temat 
wypłaconych stypendiów w 2011 r.
W trakcie omawiania informacji zostały wyjaśnione wszystkie wątpliwości.
Przewodniczący komisji Jarosław Kornet zapytał, czy nastąpi podział zerówki w szkole w Sownie 
z uwagi na jej liczebność .
Zastępca  Wójta  -odpowiedział  ,że  podział  nastąpi  i  jest  to  uzgodnione  już  z  Panią  Dyrektor 
Szkoły , bo jest obecnie 30 uczniów .
Następnie przewodniczący podał do protokołu przyjętą jednogłośnie opinię komisji w brzmieniu 
jak niżej :
Komisja  Socjalno-Porządkowa  i  Oświaty  na  posiedzeniu  w  dniu  31  stycznia  2012  r. 
przeanalizowała informację dotyczącą działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2011 
w tym remonty ,  doposażenie  jak również  wypłacone stypendia   szkolne – komisja uwag nie 
zgłosiła , a tym samym  informację przyjęła i pozytywnie oceniła działalność Ośrodka za rok 2011 . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .
Ad.5 
Zastępca Wójta przedstawił informację dotyczącą sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej za rok 2011 .
Komisja uwag nie wniosła i przyjęła jednogłośnie opinię w brzmieniu jak niżej :
Komisja Socjalno – Porządkowa i Oświaty przeanalizowała sprawozdanie z działalności Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2011 .
Komisja sprawozdanie przyjęła .
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.6
Radny Bogdan Chaładus – w swojej wypowiedzi poruszył temat dotyczący wykorzystania środków 
z funduszu sołeckiego przez sołectwa , a szczególnie zwrócił uwagę na wykorzystanie środków w 
ramach  przedsięwzięcia  „  Integracja  mieszkańców  „  gdzie  w  przypadku  niektórych  sołectw 
wielkość   środków ,  zadaniem radnego była za wysoka i  tutaj  zgłosił  swoją  propozycję  ,  aby 
przeznaczać na ten cel nie więcej niż  10 % całego  funduszu . Radny również przypomniał ,że 
kiedyś było po 5 zł na mieszkańca i na wszystko starczało.
Dyskutowano również czy w ramach środków z funduszu sołeckiego nie można by było zatrudnić 
opiekunów na świetlicach . 
Wójt Gminy odpowiedział na pytanie przewodniczącego komisji dotyczące tego , czy w cenie za 
udostępnienie świetlicy wiejskiej uwzględniono stany techniczne świetlic , odpowiedź była ,że tak . 
Radny  Kornet  Jarosław  –  poruszył  temat  dotyczący  transportu  zbiorowego,  a  dokładnie  i 
zorganizowanego  transportu  tj.  przedłużenia  linii  MZK na trasie  Stargard-  Strumiany  ,  gdzie 
obecnie odbywają się kursy sondażowe i prośba radnego dotyczyła tego , aby trzy kursy w stronę 
Strumian  w  drodze  powrotnej  nie  omijały  miejscowości  Poczernin,  Rogowo,  Lubowo  i  o 
dodatkowy 6 kurs  w granicach godz. 11 00 .
Drugą sprawą poruszoną przez radnego była sprawa rodziny Salamon  mieszkającej w budynku 
stanowiącym mienie gminy- Rogowo 15 , iż stan techniczny tego budynku jest zły , aby ten stan 
sprawdzić . Przypomniał o  dwóch rodzinach z tego budynku przeniesionych do wyremontowanych 
standardowo pomieszczeń w Poczerninie, którzy obecnie dalej nie płacą czynszu .Przypomniał 
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również o naprawie dziur na drodze w Poczerninie po koparce .  
Wójt Gminy odpowiadając przedstawił jakie gmina podejmowała starania , aby znaleźć lokal m.in. 
mieszkanie Małkocin , Pęzino ,Koszewo , budynki PKP na stacjach kolejowych .Wójt powiedział, 
że to wielki problem i o tym myśli , i poinformował o planach wybudowania budynków socjalnych 
dla tych rodzin . 
Radny Nowicki – poruszył sprawę jaka miała ostatnio miejsce tj . wykonie usługi polegającej na 
cyklinowaniu  podłogi  w  świetlicy  wiejskiej  w  Lubowie  w  ramach   środków pochodzących  z 
funduszu sołeckiego i problemami z jakimi się spotkali wraz z Panią sołtys przy  załatwianiu tej 
sprawy w gminie .
Wójt Gminy wyjaśnił  ,iż  w tej sprawie rozmawiał z pracownikiem i przypomniał ,że musi być 
zachowana procedura przy wykonaniu takiej usługi. 
Ad.7
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Jarosław Kornet podziękował 
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie .

Protokołowała :                                                                           Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                 Jarosław Kornet 
Data sporządzenia :                                                                      Data podpisania : 
2012.01.31                                                                                  2012. ….................... 

 
  


